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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Ember i
Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez

„Önök ezt hívják béremelésnek? Ismét méltatlan helyzetben a pedagógusok! ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Bár a hangzatos kormányígéretek arról zengtek az elmúlt években, hogy a tanárokat a jövő
évvel bezárólag összesen ötvenszázalékos béremeléssel honorálják, bár mindez felemásr a
sikerült, hiszen már nem a minimálbért veszik alapul a bérek számításához .

Egy korábbi kormányzati döntés eredményeként, míg régebben a minimálbért vették alapul a
tanári bérek kiszámításához, 2015-től az úgynevezett „vetítési alaphoz” viszonyítanak ,
amelynek összege a 2017-es költségvetés alapján is ugyanannyi lesz, mint idén volt : 101 500
forint. Ez az összeg a 2014-es minimálbér összegével egyezik meg, tehát jóval kisebb, mint a
jelenlegi 111 ezer forintos vagy a jövő évre ígért emeléssel együtt 127 ezer forintra növelt
minimálbér. Ez egy pedagógusnak minimum 20 ezer, egy legmagasabb kategóriába sorolt
pedagógusnak pedig 48 ezer forinttal kevesebb bért jelent ahhoz képest, mint amit a kormán y
korábban ígért nekik. Elmondhatjuk tehát, hogy éves szinten egy havi bért vettek el a
pedagógusoktól . A másik probléma az, hogy komoly feszültséget okoz a munkavállalók között ,
hogy a közalkalmazotti bértáblát évek óta nem emelik . Ez ahhoz vezet, hogy egy pályakezdő
ugyanannyit keres, mint például egy több tíz éve a pályán lev ő dadus.



Csak remélni tudjuk, hogy nem kezdenek példálózni az életpályamodellhez kapcsolód ó
fizetésemeléssel, amely esetben elfelejtenek arról beszélni, mint hogy a munkaterhek i s
nagyban nőttek. Önök azt nevezik fizetésemelésnek, amikor ugyan több pénzt adnak, de azér t
többet is kell dolgozni?

Amellett sem mehetünk el szó nélkül, hogy azok, a főként pedagógiai munkát segítő dolgozók,
akik az iskolák üzemeltetésével egyetemben a Klikhez kerültek át, ezen folyama t
eredményeként elestek a korábban számukra biztosított béren kívüli juttatásoktól, mivel a
Kliknél az ilyen jellegű juttatások adományozására nincs lehetőség. Az ügyben érintettek
egyébként is rossz anyagi helyzetben vannak, a változatlan munkafeltételek biztosítása pedi g
egy elvárható minimum lenne az Önök részérő l .

Tisztelt Miniszter Úr !

1. Kívánják-e a pedagógusokat végre tisztességes béremelésben részesíteni, anélkül, hogy
azzal együtt a munkaterheiket is növelnék?

2. Hogyan kívánják garantálni a Klikhez átkerült, főként a pedagógiai munkát segítő
dolgozók munkafeltételeinek változatlanságát, illetve kompenzálni a béren felül i
juttatásoktól való elesésüket ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . december 21 .

Tisztelettel,

c ] inter Tamás
országgyűlési képviselő

Jobbik Magyarországért Mozgalom


	page 1
	page 2

